
Proslavljen Dan općine Sveti Ilija

20.7.2023.

Svečanom je sjednicom Općinskog vijeća proslavljen je Dan Općine i  blagdan sv. Ilije.

Sjednica je  održana u školsko-sportskoj  dvorani  nove zgrade Osnovne škole "Vladimir

Nazor" u Svetom Iliji koja je svečano otvorena u rujnu prošle godine.

Svečanoj  sjednici  prisustvovao  je  i  župan  Varaždinske  županije,  ujedno  i  izaslanik

predsjednika  Vlade  Republike  Hrvatske,  te  je  tom  prilikom  čestitao  mještanima  Dan

općine, a načelniku Marinu Bosilju na sjajnim rezultatima rada.

- Na nedavno završenu katastarsku izmjeru Općine se čekalo još od Austro-Ugarske, na

školu u kojoj se nalazimo se čekalo 20-ak godina, prije dvije godine je u Beletincu otvoren

novi  dječji  vrtić,  spojena je  cesta  od Beletinca preko Krušljevca do Presečnog,  što  je

najkraći izlaz prema Novom Marofu... Rezultata je puno, i to ne samo u općini Sveti Ilija

nego u svim općina, posebno oko Varaždina, koje doživljavaju ekonomski procvat - rekao

je Stričak.



Načelnik Općine Sveti Ilija Marin Bosilj osvrnuo se na Osnovnu školu Vladimir Nazor u

koju  je  uloženo  više  od  62  milijuna  kuna  te  je  naglasio  da  je  početkom  ove  godine

završena i katastarska izmjera općine započeta još 2013. godine. 

- Punih 10 godina se radilo na katastarskoj izmjeri na dvije općine, Beletnec i Sveti Ilija,

kroz koju je  bilo  obuhvaćeno 11,5 tisuća katastarskih  čestica,  koje  su sada uređene i

katastarski i gruntovno. Vjerujem da je to dobar preduvjet za buduća i privatna i poslovna

ulaganja samih vlasnika, ali i za samu općinu Sveti Ilija, koja je na taj način riješila sve

svoje  imovinsko-pravne  odnose,  ucrtala  sve  puteve  i  na  taj  način  omogućila  lakše

investiranje i promet nekretnina - rekao je Bosilj te dodao, što se tiče daljnjih planova, da

će naglasak biti na izgradnji društvene infrastruture - na završetku dva društvena doma u

Križancu i Tomaševcu te početak gradnje društvenih domova u Kruševcu i Žigrovcu, a radi

se i na projektnoj dokumentaciji za proširenje sportskih kompleksa NK Obreša i NK Bednje

te će se nastaviti i radovi na izgradnji kanalizacijskog sustava.

Svečanoj sjednici prisustvovali su i predsjednik Županijske skupštine Varaždinske županije

dr.  sc.  Josip  Križanić,  državna  tajnica  u  Ministarstvu  regionalnog  razvoja  i  fondova

Europske  unije  Zrinka  Raguž,  izaslanik  predsjednika  Hrvatskog  sabora  i  saborski

zastupnik Damir Habijan, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb, civilno

društvo i hrvatske branitelje Ljubica Božić kao i brojni gradonačelnici i načelnici s područja

Varaždinske županije. 








